

## Protokoll - Styrelsemöte 2023-05-08

**Tid:** måndag 8 maj, kl. 14.00 – 15.45

**Plats:** Stationshuset Stuvsta

**Närvarande:** Bosse Pettersson, Britt-Marie Erlandsson, Ellikka Dyberg, Kent Kotte, Kjäll Järvliden och Marie Cederwall

**Ej närvarande:** Anders Åhlfeldt

1. Kjäll öppnade mötet och agendan godkändes
2. Kjäll valdes till ordförande och sekreterare. Kent valdes till justerare.
3. Föregående protokoll genomgicks och godkändes.
4. **Majmötet** - Allt är klart eller på G. **Kjäll** ringer och kollar med Hjördis.
5. **Ekonomi** - 304 (*hämtat ur Harald under kvällen*) betalande medlemmar hittills, innan Anders har kontaktat alla. Vi diskuterade också om vi skall köpa fler av SBABs "Placeringsfonder". Vi beslöt att ligga kvar på 100 (Placering) + 100 (Spar, nu med 2,5% ränta).
6. **Medlemsvärvningen** - vi gör inget mer åt detta före sommaren. Läs dock mailet från Anders som förklarar hur påminnelser och uteslutning fungerar idag och kommer att fungera.
7. **Lokalsituationen** - status quo just nu. Jag fick inget besked an Henric vid senaste kontakten för en vecka sedan. *Jag träffade Lena Hjelm (hon jobbar hos Henric) på Folkes efter dagens möte. Hon är införstådd med vårt problem och tycker vi borde få inreda lägenheten ovanför Stinsens våning.*  
**Bosse** går på mötet om seniorhuset, 10/5, 18.30 på Folkes.
8. **Cirklar** - **Kjäll** kollar med Göran om han kan prata om Aktier på ett månadmöte under hösten. **Bosse** kollar med Hembygdsföreningen om Släktforskning i samma ärende. Vad har hänt med Linedance? **Kjäll** kollar med Monica.  
**V75** - Skall vi främja spel? Skall vi börja med en tur till Solvalla?  
**Gubbträff** - Vi har en man i föreningen som vurmar för detta. Det finns en grupp i kyrkan som verkar dra folk. **Kjäll** pratar vidare med honom under hösten.  
**Lunch i skolorna** - Bosse drar i detta till hösten.  
**Odlingslott** - Vi tar tag i "krukan" utanför Stationshuset. **Kjäll** fyller på ny jord och **Marie** planterar!
9. **PUB'en** blev mycket lyckad. **Kjäll** kollar med Ammi och Göran om hur de ser på framtiden. Vi ställer också frågan på mötet 11/5.

10. **Långsjörundan** - PRO Segeltorp har varit med i arrangemanget (före pandemin) och de är positiva. De funderar även på att vara med i år. Vi kan hålla till i Långsjöparken, nära sjön. Det kostar inget att vara med. Vi måste själva frakta dit bord, stolar och kanske något regnskydd. Jag har prel-bokat och vi tar upp det den 11/5.
11. **Resor, kultur och vandringar** - Vi har några aktiviteter under sommaren, så som tex Linderholm. Viking annonserar om rabatterade priser på resor under sommar, höst och till jul. **Bosse** tar det med sig till SAM resor och spikar ett antal gemensamma resor. Sista chansen att boka Albanien är 31/5.
12. **Träff med "syd-föreningarna"** - Vi var 18 pres. som träffades på distriktskansliet. Vi informerade varandra om var vi gjort och vad planerarar. Här kommer några exempel: gitarrkurs (bra idé men kräver en gitarrist), "gubbdagis", "tantparkour", fotokurs (att använda mobilen, komponera och göra fotoböcker), unga lär äldre och "Alla skall dö" änka/änklings-träning.
13. **Vad gör vi åt Currens utspel om miljö/klimat** - Vad kan vi göra åt det, var väl den första reaktionen? Vi vill ju inte dyvla på folk sätt att leva, handla, äta, resa, osv. Efter lite diskussion kom vi fram till att vi har ju Richard Vestin på besök, utgå från det, vad kan vi aktivt bidra med. Kanske inte plantera träd men kanske blommor som bina älskar!? Actions: Ta hit någon Biodlare (på något möte under hösten), kontakta Naturskyddsföreningen i Huddinge och fråga Richard Vestin.
14. **Riks, distrikt och SAM-grupp** - Kjäll kollar varför Britt-Marie och Ellika inte får info från riks/distriktet. SAM-gruppen (ordförandena i Huddinges 7 PRO föreningar) har beslutat att etablera en SAM-Hemsida grupp som skall diskutera teknik och innehåll i våra hemsidor. Måttlig entusiasm. Kjäll kollar antalet unika träffar på våra sidor.
15. **Nästa möte** äger rum måndagen den 5/6 kl. 14.00
16. **Övrigt** - Kent fixar till program för underhållning/föredrag för hösten, som vi kan presenterar i nästa kallelse.

Vid protokollet/ordförande

  
Kjäll Närviden

Justerare

  
Kent Kotte